



Ref: AK099/A05 /273/NK/2009
Date: 27 July 2009

المرجع: AK099/A05 /273/NK/2009
التاريخ: ٢٧ يوليو ٢٠٠٩

Mr.Sajjad Ali Abdul Amir
Director Information Center
Muscat Securities Market
P O Box 3265 Ruwi P C 112
Sultanate of Oman

المحترم الفاضل/ سجاد علي عبد الأمير
مدير مركز المعلومات
سوق مسقط للأوراق المالية
ص.ب.٣٢٦٥، الرمز البريدي: ١١٢
سلطنة عمان

After Compliments,

تحية طيبة و بعد،

Sub: Board Resolutions

الموضوع: قرارات مجلس الإدارة

Al Kamil Power Company SAOG is pleased to advise the Muscat Securities Market and the investors' community that the Board of Directors met today 27 July 2009, at 9.00 hrs, and the following important matters were discussed:

يسر شركة الكامل للطاقة ش.م.ع.ع إفادة سوق مسقط للأوراق المالية والمستثمرين الكرام أن مجلس الإدارة اجتمع في تمام الساعة التاسعة من صباح اليوم ٢٧ يوليو ٢٠٠٩، حيث تم مناقشة المسائل الهامة التالية:

1- The project finance lenders of the Company have invoked the 'Market Disruption Event' clause of the loan agreement and have claimed an interest rate which is above the interest rate agreed in the loan agreement for the period May to October of the current year. The Company is in negotiation with the lenders and is confident that a reasonable interest rate, which could be higher than the existing agreed interest rate, will be finalised with the lenders. However, it may be noted that the interest cost on the project loan, even after a negotiated settlement with the lenders, would be higher than the interest rate projected in the budget of the Company for the Year 2009.

١- لقد طالب مقرضو التمويل لمشروع الشركة بتطبيق فقرة "حالة اضطراب السوق" من اتفاقية القرض وفرض فائدة أعلى من المعدل المتفق عليه في اتفاقية القرض للفترة من مايو الى أكتوبر من السنة الحالية. وتتفاوض الشركة حالياً مع المقرضين، وهي على ثقة من التوصل الى اتفاق معهم حول معدل فائدة معقول قد يكون أعلى من المعدل الحالي المتفق عليه. إلا أنه تجدر الملاحظة أن تكلفة الفائدة عن قرض المشروع، حتى بعد التوصل الى تسوية مع المقرضين، ستكون أعلى من معدل الفائدة المتوقع في موازنة الشركة لسنة ٢٠٠٩.

2- The Board approved the Company's unaudited financial accounts for the six months ending 30 June 2009. The Company has earned a net profit of RO 0.926 million for the six months ended 30 June 2009 after considering a budgeted additional financial

٢- وافق مجلس الإدارة على البيانات المالية غير المدققة للستة أشهر المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٠٩. وقد حققت الشركة صافي ربح بقيمة ٠,٩٢٦ مليون ريال عماني للستة أشهر المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٠٩ بعد الأخذ بعين الاعتبار لتكلفة تمويل إضافية في الموازنة بقيمة ٠,٠٦٥ مليون ريال عماني بموجب فقرة





cost of RO 0.065 million arising from the 'Market Disruption Event' clause of the loan agreement invoked by the lenders. The net profit of the six months equates to earnings per share of 96 Baizas.

"حالة اضطراب السوق" من اتفاقية القرض التي طالب المقرضون بتطبيقها. كما أن صافي ربح السنة أشهر يُعادل عائد السهم الواحد البالغ ٩٦ بيسة.

3- The cash availability with the Company and the possibility to declare an interim dividend for the year 2009 will largely depend on the outcome of the negotiations and discussions being conducted with the lenders.

٣- وعليه، فإن توفر النقد لدى الشركة وإمكانية الإعلان عن توزيعات أرباح مرحلية لسنة ٢٠٠٩ سيتوقف الى حد كبير على نتيجة المفاوضات والمناقشات الجارية حالياً مع المقرضين.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Navneet Kasbekar
Chief Executive Officer



نافيت كازبيكر
الرئيس التنفيذي

C.C.

نسخة الى:

1. Issue & Disclosure Department
Capital Market Authority
P O Box 3359
Ruwi Postal Code 112
Sultanate of Oman

المحترم
١- مدير دائرة الإصدار والإفصاح
الهيئة العامة لسوق المال
ص.ب: ٣٣٥٩ رب: ١١٢
روى , سلطنة عمان

2. Director General
Muscat Depository & Securities
Registration Co. (SAOC)
P O Box 952,
Ruwi Postal Code 112,
Sultanate of Oman

المحترم
٢- المدير العام
شركة مسقط للإيداع
وتسجيل الأوراق المالية ش.م.ع.م.
ص.ب: ٩٥٢، الرمز البريدي: ١١٢
روى , سلطنة عمان